
اخبارخبر كوتاه
معاون برنامه ریزی و اقتصادی جهاد کشاورزی استان همدان خاطرنشان کرد:

تحقق سرمایه گذاری و صادرات در مدرنترین فرنچ فرایز استان همدان

مدیر عامل برق منطقه ای گیلان به عنوان ریاست شاخه استان گیلان انجمن علمی انرژی ایران منصوب شد

استاندار همدان:

 علیصدر در دوران کرونا خوب عمل کرد 

 معاون برنامه ریزی و اقتصادی جهاد کشاورزی 
تبدیلی  صنایع  اهمییت  به  اشاره  با  همدان  استان 
در  که  فرایز(  زمینی)فرنچ  سیب  فراوری  پروژه  و 
شهرستان بهاردر حال احداث است،  خاطرنشان کرد: 
این پروژه با توجه به حضور سرمایه گذار خارجی دارای 

ظرفیت حضور در بازارهای خارجی است.
به گزارش خبرنگار ما ، محمد رضا شهسواری،  
کشاورزی  جهاد  اقتصادی  و  برنامه ریزی  معاون 
استان همدان در بازدید از بزرگترین پروژه فراوری 
شهرستان  در  که  همدان  استان  در  زمینی  سیب 
حاضر   حال  در  گفت:  است،  احداث  حال  در  بهار 
1/5 سیب زمینی کشور در استان همدان تولید می 
شود و بخش عمده ای از کشاورزی استان نیز در 
این زمینه مشغول به فعالیت است.شهسواری افزود: 
متاسفانه حجم بالایی از سیب زمینی استان غالبا به 
صورت خام در بازار عرضه می شود. برای جلوگیری 
از این امر بایستی روی به صنایع تبدیلی آورد و این 
مهم را توسعه داد تا  بتوان ارزش افزوده حاصل را 
به بخش کشاورزی تزریق کرد.وی عنوان کرد: در 
چند سال گذشته در پی تحقق صنایع تبدیلی بوده 
ایم و خوشبختانه اقدام هایی نیز در این حوزه به 
نزدیک  ای  آینده  در  امید که  است.  پیوسته  وقوع 
به  اشاره  با  باشیم.وی  انتظار  مورد  خروجی  شاهد 
زنجیره ای کردن تولیدات به عنوان یکی از سیاست 
های کلان از سوی وزارتخانه، افزود: درپی زنجیره 

ای کردن تولیدات به عنوان یکی از سیاست های 
مطرح در بخش کشاورزی از سوی وزارتخانه،  جهاد 
استان نیز این موضوع را مورد توجه قرار داده است. 
امور و  افزایی در  تواند هم  این موضوع می  تحقق 
فراهم  محصولات  برای  را  بیشتری  افزوده  ارزش 
توانسته  اخیر  های  سال  در  ارتباط  این  کند.در 
و  تولید  مزارع  زمینی،  تولیدسیب  واحدهای  ایم  
سردخانه ها را در مجاورت یکدیگر مستقر کنیم تا 
باشیم.وی  در راستای مبحث زنجیره گام برداشته 

ادامه داد: در مقوله زنجیره سیب زمینی، به واحد 
با ارزش  تا بتوان این محصول را  نیازاست  فراوری 
زرخیزهکمتانه  کرد.شرکت  همراه  بیشتری  افزوده 
که با مجموعه ای از تولیدکنندگان به امر صادرات 
مباردت می ورزند به عنوان حلقه ای دیگر از این 
زنجیره مورد توجه هستند.تمامی این حلقه ها که 
هر یک از اهمییتی وافر برخوردار هستند در کنار 
یکدیگر قرار می گیرند تا مجموعه ای ارزشمند با 
نام زنجیره را شکل دهند. این زنجیره محصولی با 

آماده  جهانی  بازارهای  در  حضور  برای  را  کیفیت 
فرنچ  تولید  واحد  به  اشاره  با  کند.شهسواری  می 
این  بهار،  عنوان کرد:  فرایز شرکت فردای همیشه 
واحد در راستای شکل گیری این زنجیره در حال 
احداث است و علیرغم مشکلاتی که وجود داشته 
تاکنون طی کرده  را  قابل قبولی  است روند نسبتا 
است.وی افزود: در فاز نخست، این پروژه از ظرفیت 
که  است  برخوردار  تنی  هزار  خام 30  مواد  جذب 

قابلیت ارتقا به  60 هزار تن را نیز داراست.
پیوند سرمایه گذاری با صادرات در صنایع 

تبدیلی بهار
معاون برنامه ریزی و اقتصادی جهاد کشاورزی 
استان همدان با بیان اینکه این پروژه با مشارکت 
در  قطری  شرکتی  توسط  و  خارجی  گذار  سرمایه 
حال انجام است،  گفت: این موضوع یعنی مشارکت 
سرمایه گذار خارجی می تواند زمینه ساز حضور ما 
این  تحقق  شهسواری  باشد.  خارجی  بازارهای  در 
پروژه  و ورود این تکنولوژی را به منطقه،  عاملی 
تولید  و  برداران  بهره  دیگر  ترغیب  و  تشویق  برای 
کنندگان در استقبال از آن می داند.وی با اشاره به 
اهمییت توسعه و تولید محصولات غیرنفتی با توجه 
به شرایط حاکم،  روی آوردن به این مقوله و سرمایه 
گذاری در این بخش را موثر خواند.وی در پایان از 
حمایت های بانک کشاورزی و مساعدت های روی 

داده در این زمینه تشکر به عمل آورد..

علمی  انجمن  رئیس  ایواتلو  محمدی  بهنام 
ای  منطقه  برق  شرکت  عامل  مدیر   ، ایران  انرژی 
گیلان  استان  شاخه  رئیس  عنوان  به  را  گیلان 
کرد.بهمن  منصوب  ایران  انرژی  علمی  انجمن 
داراب زاده مدیر عامل شرکت سهامی برق منطقه 
ای گیلان  به مدت 1 سال به عنوان رئیس شاخه 

استان گیلان انجمن انرژی ایران منصوب شد.
در این حکم، جذب اعضای حقیقی و حقوقی، 
برگزاری دوره های آموزشی و همایش های منطقه 
ای، توسعه ارتباطات و مذاکرات، بدون ایجاد تعهد 
و  ارزیابی  با  مالی  حامیان  جذب  انجمن،  برای 
تبلیغات، برنامه ریزی برای خودکفایی مالی شاخه 
اعضا  حضور  برای  لازم  هماهنگی  گیلان،  استان 
ایجاد  و  انجمن  های  فعالیت  و  مجامع عمومی  در 

نظر  زیر  مرکز،  های  کمیته  با  مشابه  های  کمیته 
فعالیت شاخه  از جمله حوزه های  نظارت مرکز  و 
است. ایران ذکر شده  انرژی  انجمن  استان گیلان 
در  ایران  انرژی  علمی  انجمن  که  است  گفتنی 
های  انجمن  کمسیون  برتر  های  انجمن  جایگاه 
انجمن  اینترنتی  دارد.آدرس  قرار  ایران  علمی 
انجمن  تأسیس  باشد.تاریخچه  می   Iranea.ir
انرژی ایران :مقدمات راه اندازي انجمن انرژي ایران 
از ابتداي سال 1382 با اهداف فراگیر در زمینه هاي 
مختلف انرژي و ایجاد کانوني علمي جهت استادان، 
در  شد.  آغاز  کشور  انرژي  متخصصین  و  محققین 
نسبت  ایران  انرژي  انجمن  مؤسس  هیات  ادامه 
تاریخ  در  و  نمود  اقدام  عمومي  مجمع  تشکیل  به 

21/1/1384 اساسنامه انجمن تصویب شد. 

از تاریخ فوق اقدامات لازم جهت ثبت انجمن 
با  و  انجام  تجاري  غیر  مؤسسات  ثبت  اداره  در 
شماره 18232 به ثبت رسید و در نهایت در تاریخ 
24/3/84 با تایید وزارت علوم، تحقیقات و فناوری، 

انجمن انرژی ایران تاسیس شد.
کمیته های علمی انجمن:

آموزش  کمیته   * تخصصی   های  گروه   *
و  آمار  کمیته   * انتشارات،  کمیته   * پژوهش   و 
 * عمومی  روابط  و  پذیرش  کمیته   * اطلاعات  
کمیته گردهمایی های علمی از جمله کمیته های 

این انجمن می باشند.
برخی از اقدامات انجمن انرژی ایران

حوزه  در  تخصصی  سمینارهای  برگزاری   -1
انرژی  با  مرتبط  روزهای  بزرگداشت  انرژی2- 

کنفرانس  برگزاری    -3 علمی(  های  )بازدید 
4-حضور در نمایشگاه های حوزه انرژی

در  انرژی  انجمن  مختلف  های  شاخه 
 18 دارای  اکنون  هم  ایران  انرژی  ایران:انجمن 
شاخه )دبیرخانه فعال( در استان ها و کشورهای 
 – )تهران  مرکزی  دبیرخانه  همراه  به  مختلف 
دبیرخانه  همچنین  باشد.  می   ) نیرو  پژوهشگاه 
محوریت  )با   1395 سال  از  گیلان  شاخه 
دبیرخانه، شرکت برق منطقه ای گیلان( فعالیت 
خود را آغاز نموده است و در سال 95 به صورت 
شاخه  همراه  به   97 و   96 های  سال  در  و  تنها 
نمونه  و  برتر  شاخه  عنوان  به  شرقی  آذربایجان 
بین سایر شاخه های برون مرزی و درون مرزی 

انتخاب شده است. انجمن 

 استاندار همدان در نشست فعالان و مسئولان تشکل های صنعت 
گردشگری همدان گفت:  »با توجه به ظرفیت و استعدادهای طبیعی 
و تاریخی همدان، می توانیم در جذب گردشگر موفق تر از قبل عمل 
کنیم و توسعه استان در گرو رفع موانع صنعت گردشگری است که  با 
همدلی، همراهی و مقاومت و مدارا از شرایط کرونا عبور خواهیم  کرد 

و مشکلات را نیز پشت سر خواهیم  گذاشت.«
اقتصادی  تمام بخش های  سید سعید شاهرخی گفت:  »کرونا، 
دنیا را با چالش مواجه کرده است ویکی از موثرترین حوزه هایی که در 
کل دنیا در شرایط کرونا، به طور اساسی لطمه دید، صنعت گردشگری 
دلار  ها  میلیارد  دنیا  در  گردشگری  صنعت  به  وارده  وخسارت  بود 
تاریخ  پایتخت  “همدان،  »عنوان  گفت:  همدان  است.«استاندار  بوده 
و تمدن ایران “یک برند جهانی برای همدان است، از این عنوان در 
جهت توسعه و تقویت صنعت گردشگری استفاده شود.«سید سعید 
تشکل های صنعت  مسئولان  و  فعالان  با  خود  نشست  در  شاهرخی، 
گردشگری استان، گفت: »همدان ظرفیت های بی نظیری در حوزه 
و  ویژه  نگاه  و   نمی شود  استانی دیده  دارد که در هیچ  گردشگری 
مسئولیت پذیرانه فعالان گردشگری به صنعت گردشگری قابل تقدیر 

است.«
در  آسیا  گردشگری  پایتخت  »همدان  گفت:   همدان  استاندار 
2018 بوده است که باید از این عنوان بیشتر استفاده شود و برپایی 
اجلاس های متعدد در این سال ، نشانه ظرفیت های بالای همدان در 
مقوله گردشگری است.« شاهرخی افزود: »در دوران کرونا غارعلیصدر 

کنون  »تا  داد:   ادامه  «شاهرخی  کند  جذب  را  گردشگران  توانست 
برای حمایت از صنعت گردشگری و تقویت اقتصاد و معیشت مردم، 
لذا صنعت گردشگری   ایستادگی کردیم  برابر بعضی حرکات  ها  در 
شرایط  در  و   شود   تقویت  باید  و  است  توسعه  مهم  های  بخش  از 
افکار عمومی  کنونی دستگاه های مختلف اجرایی، رسانه های استان، 
و بنگاه های موجود در استان باید از صنعت گردشگری حمایت کنند 
واز کلیه ظرفیت و امکانات برای حمایت از صنعت گردشگری استفاده 
صنعت  تشکل های  با  خدماتی  دستگاه های  داریم  انتظار  و  می شود  
باشند.«مدیرعامل  داشته  را  مساعدت  و  همکاری  نهایت  گردشگری 
موجود  مشکلات  برخی  بیان  با  نشست  این  در  نیز  علیصدر  شرکت 
به  ورودی  گردشگران  میزان  اینکه  »علیرغم  گفت:  کرونا  دوران  در 
غار علیصدر نسبت به سالهای گذشته کاهش چشمگیری داشت ولی 
بهداشتی  های  پروتکل  کلیه  رعایت  و  پرسنل  تلاش  با  خوشبختانه 
توانستیم در دوران کرونا خوب عمل کرده و از خانه نشینی پرسنل و 

تعطیلی غار جلوگیری کینم.«
تامین  سازمان  همکاری  درخواست   ضمن  مجیدی  مهدی 
با  گردشگری  های  حوزه  پرسنل  بیمه  لیست  پذیرش  در  اجتماعی 
بیکاری (در سال 99و  بیمه  بیمه کارگر و3درصد  10درصد)7درصد 
پرداخت الباقی بصورت اقساط در سال 1400 به  کوتاه بودن مدت 
تنفس وام کرونا اشاره کرده و خواستار افزایش زمان تنفس به مدت 
یکسال شد.وی از همکاری حوزه معاونت اقتصادی در برطرف کردن 
موانع وام کرونا تشکر کرده و خواستار افزایش مبلغ وام کرونا شد.در 

ادامه فعالان صنعت گردشگری استان به بیان دیدگاهها و مشکلات 
خود پرداختند ودر پایان این جلسه مقرر شد پیشنهادات تشکل های 
این حوزه، در قالب  برای رفع مسائل و مشکلات  صنعت گردشگری 
استانداری  به  گردشگری  صنعت  حمایتی  بسته  عنوان  با  بسته ای 

همدان ارائه تا مورد بررسی و پیگیری قرار گیرند 

اورینب مسرور گفت:نباید احساس امنیت را از مردم دریغ كرد

سخنگوی شورای شهر اراک:

ایجاد پیاده راه در اراک، یکی از مطالبات جدی شهروندان از شورا و شهرداری بوده است

رئیس شورای اسلامی شهر اسلامشهر گفت:اگر نمی توانیم در 
کوچکتر  جلوی  و  برداریم  گام  مردم  اقتصادی  مشکلات  حل  مسیر 
شدن سفره مردم را بگیریم، حداقل این حس امنیت را از آنها دریغ 
نکنیم.اورینب مسرور رئیس شورای اسلامی شهر اسلامشهر در دیدار 
منظور  به  اسلامشهر که  انتظامی شهرستان  فرمانده  سرهنگ کرمی 
یاد  گرامیداشت  شد، ضمن  انجام  انتظامی  نیروی  هفته  رسیدن  فرا 
و خاطره شهدای انقلاب، دفاع مقدس، مدافع حرم، امنیت و به ویژه 
و  کوچک  پروژه های  اجرای  داشت:  اظهار  انتظامی  نیروی  شهدای 
بزرگ در شهر به همت مجموعه شورای شهر و شهرداری تحقق یافته 
و رضایتمندی نسبی مردم را به همراه دارد، با وجود امنیتی است که 
انتظامی که حافظ جان و مال  ماموران شجاع، غیور و رشید نیروی 

مردم هستند، فراهم ساختند که از این بابت از نیروی انتظامی تشکر 
اقتصادی  با وجود شرایط سخت و فضای سنگین  می کنم.وی گفت: 
ناامنی، سرقت، درگیری های  تحمل  دیگر  تجربه می کنند،  مردم  که 
اراذل و اوباش و از این دست مشکلات را ندارند.مسرور با بیان اینکه 
نباید حس امنیت را از مردم دریغ کنیم، تاکید کرد: اگر نمی توانیم 
در مسیر حل مشکلات اقتصادی مردم گام برداریم و جلوی کوچکتر 
شدن سفره مردم را بگیریم، حداقل این حس امنیت را از آنها دریغ 
نکنیم.رئیس شورای اسلامی شهر اسلامشهر ادامه داد: بیش از پیش 
به داد مظلومان برسید، مردم عادی در مشکلات و درگیری ها و سرقت 
در  می کنم  از شما خواهش  ندارند،  انتظامی  نیروی  جز  دادرسی  ها 
شرایط کنونی بیش از گذشته رعایت حال مردم را بکنید.وی گفت: 

قبول دارم فرهنگ سازی، مسائل اقتصادی و مسائل دیگر در بروز و 
افزایش بزه موثر است و همچنین کمبود نیروی انسانی و تجهیزات 
نیروی  از  مردم  اما  شوند،  می  تر  ضعیف  رسانی  خدمت  سبب  هم 
انتظامی بیشتر از سایر ارگان ها انتظار دارند.مسرور در پایان با بیان 
اینکه ما را به عنوان نمایندگان مردم در شورای شهر در کنار خودتان 
بدانید، خاطرنشان کرد: قطعاً همکارانم در شورای شهر و شهرداری 
از هیچ مساعدتی به مجموعه نیروی انتظامی در جهت تامین امنیت 
دیدار  در  است  کرد.گفتنی  نخواهند  دریغ  اسلامشهری  شهروندان 
فرمانده  کرمی  سرهنگ  با  اسلامشهر  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
نیروی انتظامی شهرستان اسلامشهر، چند تن از اعضای شورای شهر 

و شهردار جهادی اسلامشهر حضور داشتند.

به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اراک، سعید 
نادری در نشست خبری با اصحاب رسانه در خصوص اقدامات شورای 
با  شد  تشکیل  شهر  شورای  که  زمانی  گفت:  اخیر  سال   3 در  شهر 
بودجه  بیشترین  که  روبرو شدیم  نیمه کاره  پروژه های  ابر  از  تعدادی 
شهر به آنها اختصاص می یافت.سخنگوی شورای شهر اراک بیان کرد: 
تمرکز اصلی شورا بر تکمیل این پروژه ها قرار گرفت و تمام تلاشمان 
را کردیم تا این پروژه ها زودتر به اتمام برسد.نادری اضافه کرد: یکی 
از مهم ترین پروژه های تقاطع غیر هم سطح اراک پل شهید صیدی بود 
که به زودی به اتمام می رسد و در تاریخ 10 مهرماه سال جاری افتتاح 
می شود.وی افزود: در کنار این پروژه ها موضوع بعدی بحث اصلاحات 
تمرکز  شفافیت  حوزه  در  بیشتر  که  بود  شهری  حوزه  در  ساختاری 
تعریف کنیم  تا ساختاری  بودیم  دنبال آن  به  اول  فاز  داشت که در 
اقدامات در اختیار شهروندان باشد و به همین  که همه قراردادها و 
منظور سامانه عیان راه اندازی شد.سخنگوی شورای شهر اراک با بیان 
اینکه بهبود کیفیت زیست شهری از برنامه های مهم این شورا است 
و  کنیم  تأکید  آن  به  از شاخصه هایی که می شود  یکی  کرد:  تصریح 
بگوییم در آن پیشتاز هستیم تمیزی شهر اراک است که این مهم با 
تلاش شبانه روزی نیروهای خدوم شهرداری محقق شده است.نادری 

با بیان اینکه یکی از مطالبات شهروندان اراکی بحث ایجاد پیاده راه 
امیرکبیر شروع  از خیابان  اراک  پیاده راه سازی  پروژه  اظهار کرد:  بود 
شده و در فازهای بعدی خیابان محسنی، خیابان حصار و میدان ارگ 
وارد فاز عملیاتی خواهد شد.وی با اشاره به مشکلات آرامستان اراک 
و بازگشایی درب های ورودی با مصوبه ستاد مبارزه با کرونا افزود: با 
شیوع کرونا و مشکلات پیش آمده مصوبه ای در خصوص بسته شدن 
درب های ورودی آرامستان در ستاد مبارزه با کرونا تصویب شد و به 
همین منظور شهرداری با صرف هزینه های نسبتاً زیاد این ورودی ها 

را مسدود کرد ولی در حال حاضر در ساعت خاصی این محدودیت 
عملکرد شورای  و  کار  نحوه  نادری، گفت:  است.سعید  برداشته شده 
پنجم شهر اراک به شکلی است که مسائل و مشکلات شهری را درگیر 
کار  اتهام  دارند  سعی  بسیاری  که  حالی  در  نکرده،  سیاسی  مباحث 
سیاسی و سیاسی کاری را به شورا نسبت دهند در حالی که هیچگاه 
امری  شهری  مدیریت  و  شهری  کار  چراکه  است  نیفتاده  اتفاق  این 
با اشاره به برخی از پروژه های انجام شده در  تخصصی است.نادری 
شهر اراک مانند پارک بانوان، افزود: این پروژه قبل از شیوع بیماری 
کرونا به شدت مورد استقبال شهروندان قرار گرفت، اما برخی نسبت 
طرح  عمرانی  های  پروژه  نداشتن  اجتماعی  و  فرهنگی  پیوست  به 
بسیار  پیوست ها  موضوع می کنند، در حالی که بحث در خصوص 
دامنه دار است.وی گفت: افرادی که مخالف اجرای یک پروژه هستند، 
بحث نبود پیوست های فرهنگی و اجتماعی را مطرح می کنند و با 
ارائه این پیوست ها از سوی شهرداری مجددا می گویند این چنین 
پیوست هایی مدنظر نیست، در حالی که پروژه ها باید براساس نیاز 
مهندس  عنوان یک  به  من  نظر  از  و  تعریف شود  و شهروندان  شهر 
مورد  باید  دارد  کارایی  و شهروندان  برای شهر  که  ای  پروژه  عمران 

نظرسنجی قرار گیرد.

مدیر مخابرات منطقه گلستان: 
رسالت خطیر ماندگاری دوران 
درخشان دفاع مقدس بر عهده 

ایثارگران است
مراسم  در  شهمرادی   غلامعلی  مهندس 
تجلیل از ایثارگان مخابرات منطقه گلستان گفت : 
رسالت خطیر ماندگاری دوران دفاع مقدس بر عهده 
ایثارگران است .غلامعلی شهمرادی با اشاره به اینکه 
8 سال دفاع مقدس دوران طلایی بعداز انقلاب می 
باشد گفت : جا دارد به جهت گرامیداشت آن دوران 
، هر سال در هفته دفاع مقدس از دلاورمردان که 
جان خود را در 8 سال جنگ تحمیلی در طبق 
اخلاص گذاشته و در دفاع از سرزمینمان ایثارگری 
دوران  :تداعی  گفت  .وی  شود  تجلیل  اند  نموده 
و  بیفتد  اتفاق  نسل  به  نسل  باید  مقدس  دفاع 
رشادت ها و اقدامات موثر در جنگ تحمیلی ایران 
باشد. آینده  نسل  و  جوانان  برای  الگویی  عراق  و 
مدیرمخابرات منطقه گلستان با تقدیر از همکاران 
ایثارگر گفت : وظیفه پاسداری از آثار و ارزشهای به 
یادگار مانده از آن دوران بر عهده ماست که باید آنرا 
تحویل آیندگان دهیم .وی با اشاره به تعبیر مقام 
معظم رهبری که فرمودند : “ دوران دفاع مقدس بر 
خلاف تصور روشنفکران ، دوران عقلانی و مدبرانه 
بود” گفت : متاسفانه شنیده می شود که برهه ای 
از جنگ زیر سوال می رود و ارزشهای تصمیمات 
مدیریتی و نقش امام راحل )ره( در رهبری جنگ 
نادیده گرفته می شود و اینجاست که وظیفه داریم 
راویان خوبی باشیم و واقعیتها را به همان صورت 
ثبت و درج و منتقل نماییم تا از تحریف جلوگیری 
شده و اطلاعات نادرست انتقال نیابد.مدیر مخابرات 
منطقه گلستان در پایان ضمن تجلیل و تقدیرمجدد 
از رشادتهای همکاران ایثارگر افزود: ما میراث دار 
خون شهداء هستیم و پیروی و پیاده سازی تفکرات 
و منش آنها کمک بسیار موثری در پیشرفت کشور 

و حفظ استقلال کشورمان ایران خواهد بود.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه گیلان :

توزیع الکترونیکی نفت سفید سهمیه 
مهر ماه سال جاری

نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
عرضه  از   ، بالادست  کورش   ، گیلان  منطقه 
الکترونیکی سری دوم نفت سفید سهمیه مهر ماه 
سال جاری در استان خبر داد.وی گفت :سهمیه نفت 
سفید مهر ماه به میزان 210 لیتر از ابتداء لغایت 
پایان مهر ماه سال جاری به کارت های الکترونیکی 
.وی  یافت   تخصیص  سوز  نفت  خانوارهای  بانکی 
آنان  بانکی  کارت  اطلاعات  که  : خانوارهایی  افزود 
newtejaratasan.niopdc. در سایت جدید

ir )تجارت آسان( ثبت شده است ، می توانند سهمیه 
محل  فروشندگی  از  را  خود  ماه  مهر  سفید  نفت 
دریافت کنند.«مدیرمنطقه گیلان اعلام کرد : سهمیه 
و  خانوار  سرپرست  بانکی  کارت  ازطریق  هرخانوار 
دستگاه کارت خوانی که در اختیار فروشندگی نفت 
سفید محل قرار گرفته است قابل برداشت می باشد 
. وی در ادامه افزود : آندسته از کسانی که تاکنون 
به  مراجعه  با  می توانند  نشده اند  ثبت نام  به  موفق 
newtejaratasan.niopdc.  سایت اینترنتی

ir  نسبت به ثبت نام اقدام کنند .

سرپرست شهرداری حسن آبادفشافویه 
از روندساخت اولین تصفیه خانه 

فاضلاب شهری بازدید کرد 
هلالی سرپرست شهرداری حسن آبادفشافویه 
تصفیه  ساخت  محل  حضوردرکارخانه  با 
آباددرشهرستان  حسن  شهری  فاضلاب  خانه 
خانه  تصفیه  اولین  ازروندساخت  ملاردازنزدیک 
به  شهرداری  قرارگرفت.سرپرست  شهری  فاضلاب 
همراه چندتن از مسئولین واحدها ، درمحل ساخت 
تصفیه خانه فاضلاب شهری حسن آباددرشهرستان 
ملاردحضوریافتندومراحل ساخت این تصفیه خانه 
رابازدیدودرجریان  فاضلاب شهری  650مترمکعبی 
هاقرارگرفت.درحاشیه  ودستگاه  تجهیزات  ساخت 
این بازدید سرپرست شهرداری درتشریح راه اندازی 
تصفیه خانه فاضلاب شهری گفت ، این پروژه یکی از 
مهم ترین پروژه های شهری است که درسال جاری 
با مبلغی بالغ بر27میلیاردریال با توجه به اهمیت 
وضرورت ایجادتصفیه فاضلاب شهری بنابر به مصوبه 
شورای اسلامی شهردردستورکارشهرداری قرارگرفت 
وبا افتتاح وراه اندازی این مجموعه بخش عمده ای 
ازفاضلاب شهری تصفیه خواهدشدوبه چرخه تامین 

آب فضای سبزشهردرسال 1400برخواهدگشت .

به همت شرکت گاز استان سمنان انجام گرفت؛
پاکسازی غار دربند مهدیشهر به مناسبت 

روز جهانی زیستگاه
کارکنان شرکت گاز استان سمنان به مناسبت 
محیط  دوستداران  همراه  به  زیستگاه  جهانی  روز 
زیست، غار دربند مهدیشهر و اطراف آن را از وجود 
روابط  گزارش  دادند.به  قرار  پاکسازی  مورد  زباله، 
از  سمنان  استان  گاز  شرکت  سرپرست  عمومی؛ 
حفاظت  سازمان  همکاری  با  دربند  غار  پاکسازی 
محیط زیست و NGO سبزگامان قومس به مناسبت 
روز جهانی زیستگاه  و با شعار “ افزایش آگاهی در 
خصوص چالش های زیستی و مدیریت پسماندهای 
این خصوص  در  اعوانی  داد.علیرضا  “ خبر  محیطی 
گفت: حفظ محیط زیست و طبیعت، تزریق روح تازه 
و بانشاط به زندگیست و هدف از برگزاری این برنامه، 
اشاعه فرهنگ زیست محیطی و افزایش آگاهی عموم 
مردم جامعه در راستای پاکسازی و مدیریت پسماند 
در منطقه غار دربند شهرستان مهدیشهر می باشد.
سرپرست شرکت گاز استان سمنان به اهمیت حفظ 
محیط زیست در سند استراتژیک این شرکت اشاره 
و حفاظت  فضای سبز  توسعه  مبحث  گفت:  و  کرد 
محیط زیست جزو الزامات و یکی از محورهای اصلی 
سند استراتژیک این شرکت می باشد.وی ادامه داد: 
ماموریت اصلی این شرکت استفاده از گاز طبیعی به 
عنوان سوخت پاک و جایگزین نمودن آن به جای سایر 
فرآورده ها می باشد که نقش حفاظت از محیط زیست 
در این امر از جایگاه بالایی برخوردار است.شرکت گاز 
استان سمنان در راستای اهداف مدون وظایف خود در 
قبال مسئولیت های  اجتماعی، روز جهانی زیستگاه را 
فرصت مناسبی دانست تا در فرهنگ سازی حفاظت 

از محیط زیست مشارکت نماید.

از سوی صنعت نفت مسجدسلیمان :
تجهیزات بهداشتی و درمانی مقابله 

با کرونا به بیمارستان 22 بهمن 
مسجدسلیمان اهداء شد

نفت  صنعت  درمان  و  بهداشت  رییس 
تجهیزات  اهدای  و  خریداری  از  مسجدسلیمان 
ویروس  با  مقابله  بمنظور  درمانی  و  بهداشتی  جدید 
مسجدسلیمان  شهر  بهمن   22 بیمارستان  به  کرونا 
داد  خبر  ریال  میلیارد   10 بر  بالغ  اعتباری  صرف  با 
اظهار  این خبر  تکمیل  در  عزیزدوست  فرحناز  .دکتر 
داشت : با حمایت های مدیرعامل محترم شرکت بهره 
برداری نفت و گاز مسجدسلیمان و در راستای انجام 
مسئولیت های اجتماعی صنعت نفت اقلام مورد نیاز 
بیمارستان 22 بهمن مسجدسلیمان بمنظور مقابله با 
کرونا توسط این مدیریت تهیه و به مدیریت بهداشت 
و درمان شهرستان تحویل گردید .وی با اشاره به اینکه 
این اقلام در 2 بخش تجیهزات سرمایه ای و مصرفی 
 : :  در بخش سرمایه ای شامل  افزود  اند  تهیه شده 
دستگاه پالس اکسی متر انگشتی و پرتابل – دستگاه 
و  تهاجمی  ونتیلاتور   – لیزری  سنج  تب   – زدا  گند 
– ماسک  ونتیلاتور  – ماسک مخصوص  غیرتهاجمی 
کپسول   –  BIPAP دستگاه   – گندزدا  مخصوص 
– فلومتر دیواری  – تشک مواج  لیتری اکسیژن   40
اکسیژن فلومتر دیواری اکسیژن – ترمو متر دیجیتال 
پرتابل  و  دیواری  – ساکشن  گاز  اکسیژن  مانومتر   –
بخش  در   : داد  ادامه  عزیزدوست  .دکتر  باشد  می 
تجهیزات مصرفی نیز شامل تجهیزات حفاظت فردی 
از قبیل لباس گان فضایی – عینک – ماسک ساده 
و N95 – دستکش لاتکس سایزهای مختلف – کاور 
ضدعفونی  محلول   – صورت  محافظ  شیلد   – کفش 
کننده دست و سطوح – شلوار و گان ضدآب – ساق 
.وی  باشد  می  و کشدار  ساده  گان   – کلاه   – دست 
 10 تقریباً  اقلام  این  خرید  برای   : کرد  نشان  خاطر 

میلیارد ریال هزینه صورت گرفته است .

احکام رئیس و اعضای شورای امر به 
معروف و نهی از منکر مخابرات منطقه 

گلستان ابلاغ شد
 در جلسه ای با حضور وحید پیام نور معاونت 
اجتماعی و مطالبه گری ستاد امر به معروف و نهی 
اعضای  و  احکام رئیس   ، استان گلستان  از منکر 
مخابرات  منکر  از  نهی  و  معروف  به  امر  شوری 
منطقه گلستان ابلاغ شد.در این جلسه که با حضور 
طی   ، شد  تشکیل  شهمرادی  غلامعلی  مهندس 
حکمی از سوی ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
استان ، مدیر مخابرات منطقه گلستان   به عنوان 
رئیس شورای امر به معروف ونهی ازمنکر در این 
این شورا  سازمان منصوب شد.همچنین اعضای  
نیز معرفی و  احکام خود را دریافت کردند.مدیر 
مخابرات منطقه گلستان با تاکید بر اینکه امر به 
معروف و نهی از منکر در دین اسلام بسیار حائز 
اهمیت است گفت : در بسیاری از مسائل امر به 
معروف و نهی از منکر اثر پیشگیرانه دارد و عامل 
با  بود.وی  خواهد  نامناسب  اتفاقات  از  جلوگیری 
اشاره به حسن انتخاب اعضای این شورا در مخابرات 
منطقه گلستان افزود: امیدواریم با نهادینه شدن امر 
به معروف و  نهی ازمنکر با رعایت تمامی موازین 
اخلاقی و حفظ کرامت همکاران بتوانیم محیطی 

سرشار از سلامت کاری  داشته باشیم .

از دانش آموزان برتر فرزند همکار 
درمخابرات منطقه گلستان تجلیل شد

به  موفق  که  همکار  فرزندان  از  نفر  ده  از 
ورود در مدارس تیزهوشان شده اند تجلیل شد .از 
فرزندان همکاری که موفق به ورود در تمامی مقاطع 
اند در مراسمی  تیزهوشان شده  تحصیلی مدارس 
مدیر  شهمرادی  غلامعلی  شد.مهندس  تجلیل 
مخابرات منطقه گلستان با ابراز خرسندی از اینکه 
در جمع فرزندان همکار، از دانش آموزان نخبه و برتر 
بهره مند هستیم گفت : تلاش و کوشش این افراد 
بسیار تحسین برانگیز است و می بایست مورد تقدیر 
قرار گرفته تا الگویی برای بقیه هم سالان آنها باشد.
وی با اشاره به نقش خانواده و محیط در بالندگی و 
رشد فرزندان گفت : تلاش برای کسب موفقیت لازم 
است اما کافی نیست و عوامل مختلفی در این زمینه 
تاثیرگذار است .مدیر مخابرات منطقه گلستان  نقش 
ایجاد  برای  آنها  والدین و بستر سازی  حمایتگرانه 
محیطی سرشار از آرامش برای فرزندان را از عوامل 
فرزندان دانست و  تاثیرگذار در موفقیت تحصیلی 
افزود: رشد و کشف استعدادها در چنین محیطی 
بهتر اتفاق خواهد افتاد و از دانش آموزان موفق حاضر 
درجلسه خواست تا با قدر شناسی از والدین ، در 
ادامه دادن مسیر پر از موفقیت گام بردارند.لازم به 
ذکر است در پایان این جلسه که فرزندان همکار در 
سه شهرستان کلاله ، مینودشت وگنبد نیز بصورت 
ویدئوکنفرانسی حضور داشتند با اهداء لوح و هدایایی  
از کارن دیانی فر ، ایلکای قاری ، زلیخا محمد نیازی ، 
محمد بهنود اخوت ، بالتکین ایری ، سید محمد ارمیا 
حسینی ، ابوالفضل راشکی ، سارینا موسوی ، باربد 

یزدانی و امیر حجتی تقدیر شد.

دیدار فرماندارآق قلا با مدیر مخابرات 
منطقه گلستان

مخابرات  مدیر  با  قلا  آق  فرماندار  دردیدار 
منطقه گلستان ، راهکارهای مختلف جهت ایجاد 
تعاملات بیشتر بررسی شد.امیر شیر توماج فرماندار 
آق قلا با مهندس شهمرادی مدیر مخابرات منطقه 
دیدار داشت .در این دیدار که با هدف بررسی زیر 
ساختهای مخابرات شهرستان  آق قلا برگزار شده 
بود ، به منظور ایجاد تعاملات بیشتر بین مخابرات 
شهرستان  اجرایی  دستگاههای  و  فرمانداری  و 
منطقه  مخابرات  .مدیر  شد  ارائه   راهکارهایی   ،
گلستان با اشاره به خدمات و سرویسهای متنوع 
مخابرات گفت : به جهت تسریع و سهولت در ارائه 
خدمات می بایست همکاری لازم بین دستگاههای 
اجرایی وجود داشته باشد تا بتوان بهترین خدمات 
مشتریان  به  مطلوب  و  مناسب  کیفیت  با  را 
اختصاص داد.همچنین امیر شیر توماج فرماندار آق 
قلا با تشریح نیازهای مخابراتی شهرستان  گفت : 
تاکنون مخابرات از هیچگونه تلاشی برای در اختیار 
گذاشتن خدمات با کیفیت به مردم دریغ نکرده 
است و آمادگی فرمانداری و دستگاههای اجرایی 
برای همکاری های لازم  را  مستقر در شهرستان 

اعلام کرد .   
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